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Zápis ze schůze Školské rady ZŠ Na Lukách Polička, ze dne 16. února 2022 
 
Přítomní: Marie Kučerová, Andrea Šafránková, Jana Kadeřábková, Kateřina Stodolová, Tereza Novotná  

Nepřítomni/Omluveni: Eduard Střílek, ředitel školy, P. Škaroupka 
 
Přizváni: D. Šafář, M. Horák  
 
Program:  
 

1. Žákovský parlament (informace o činnosti podal p. uč. Horák)  
- obnovena školní kronika (články, fotografie) 
- schránka důvěry – vestibul u šaten 
- vánoční výzdoba třídních dveří – velmi pozitivní ohlas mezi žáky = bude se opakovat na 

velikonoce 
- 22. 4. Den Země – 2. stupeň – nutno zajistit pomůcky (rukavice, …) – vedení školy 
- Venkovní altánek – venkovní učebny - koordinovat, zapracovat do projektu revitalizace 

prostranství u školy s firmou 3D zahrady 
- Kiosek, bufet, čajovna = místo pro setkávání žáků během přestávek = k dispozici prostranství 

u bufetu = žáci (8. a 9. třídy) si sami vymyslí, připraví, jak bude vypadat  
- Výzdoba kmenových tříd dle přání žáků svépomocí – dobrý nápad 

 
2. Třída 6. A – svitavská Alfa začala se třídou pracovat 

 
3. Projektový den (celoškolní) – zájem mezi učiteli prověřila p. Šafránková – bohužel zájem není. Třídy 

si tvoří vlastní projektové dny = potřeba prezentace na webu, v Jitřence 
 

4. Školní mobilní telefon – pořídit do kanceláře ředitele školy, účtárny?! Mobilní telefon a zveřejnit jeho 
číslo na webu (zrušit fax). 

 
5. Web školy – záložku „Poruchy učení“ doplnit – p. uč. Horák. Dále zveřejnit jména speciálních 

pedagogů – zajistí p. uč. Šafář. Zamyslet se nad zajištěním školního psychologa. 
 

6. Lyžařský výcvik 8. tříd – pochvala organizátorům, velká spokojenost žáků, rodičů 
 

7. Poličská „Noc neobyčejných zážitků“ – škola se chce opět zapojit (super☺!), na starost si bere p. 
Šafránková 
 

8. Rekonstrukce odborných učeben – najata firma, která zpracovává studii rekonstrukce odborných 
učeben, aby mohl vzniknout podklad, materiál, se kterým bude možné žádat o dotační tituly. Studie by 
měla být k dispozici do měsíce.  
 

9. Kancelářské papíry – pedagogové upozorňují na malé množství kancelářských papírů, které mají 
k dispozici pro kopírování testů, výukových materiálů. Zástupce zřizovatele přislíbil možnost řešení, 
bude-li známo, o jaké množství se jedná. Tuto informaci předá na MěÚ p. uč. Šafář co nejdříve. 



 
10. Výběrové řízení na ředitele školy – proběhne na přelomu 03 – 04/2022. Za rodiče byla do konkurzní 

komise zvolena M. Kučerová (předseda ŠR). 
 

11. COVID výuka na zdejší ZŠ okem rodiče – na webu školy byl zveřejněn Google dotazník, který vyplnilo 
138 respondentů (rodičů) – číslo poměrně vysoké. Výsledky ankety, vč. připomínek, námětů budou 
umístěny na webu. Hodnocení online výuky očima rodičů nedopadlo špatně! Výsledky dotazníku byly 
diskutovány během této schůze ŠR a rozhodně se k němu vrátíme na schůzi další, abychom některé 
náměty začali uvádět v praxi. 
 

12. COVID online výuka na zdejší ZŠ okem učitele – proběhl i obdobný dotazník mezi pedagogy 
(odpovědělo 15 učitelů, tj. necelá polovina pedagogického sboru!). Odpovědi, postřehy jsme také 
diskutovali a na příští ŠR budeme pokračovat. První závěry jsou – proběhne interní školení pedagogů 
v TEAMS, … 

 
13. Příští schůze Školské rady – březen - duben 2022 

 

 

Zapsala: Marie Kučerová 


